
Taiwan 50 2025 (8th Nov) – Group Registration Guide 
 

 

a) GROUPS THAT HAVE ALREADY REGISTERED / 已完成註冊的團體 : 

If groups members have already individually registered individually, please ensure that 
all members have the same Team/Group Name in the “Team / Sponsor / Charity 

name” field: 

如果小組成員已經單獨註冊，請確保所有成員在「隊伍/贊助/慈善名稱」欄位中都有

相同的團隊/小組名稱： 

 

Participants can log into there  ACTIVE account (MyEvents) and update their registration 
details. 

參與者可以登入他們的 ACTIVE 帳戶（我的活動）並更新他們的註冊詳細資料。 

                      

 

 

 

 

 

If you encounter any problems, please contact payment@actionasiaevents.com. 
如果您遇到任何問題，請聯絡 payment@actionasiaevents.com. 

https://myevents.active.com/ActionAsiaEventsLtd
https://myevents.active.com/ActionAsiaEventsLtd
mailto:payment@actionasiaevents.com
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b) GROUPS THAT HAVE NOT REGISTERED YET / 尚未完成註冊的團體: 
 

NOTES:  
• Only available for groups of 5+ people 
• There are no additional discounts for group registrations (only discounts featured on the 

“Event Fee” page applies) 
• Groups of 15+ : 1 free 3mx3m marquee tent will be assigned for every 15 group 

members (e.g. Group of 15 = 1x tent, Group of 30 = 2x tent,…) 
• Group Leader is responsible for payment and following the instructions to ensure all 

their group members complete the registration process 

備註: 

• 僅適用於 5 人以上團體 

• 團體報名不享有額外折扣（僅適用於「活動費用」頁面的折扣） 

• 15 人以上團體：每滿 15 名已完成報名的團體成員，可獲贈 1 個免費的 3m x 3m 帳篷

（例如，15 人團體 = 1 x 帳篷，30 人團體 = 2 x 帳篷，...） 

• 團長需負責付款，並依照指示操作，以確保所有團員順利完成報名流程 

 

1. In the registration form, group leader should select which category they will 
participate in. 

團長需在報名表上選擇所參加的組別。 

 



2. Upon filling up personal information, input in the “Team / Sponsor / Charity 

name” field with group/team name. 
填寫個人資料後，在「隊伍/贊助/慈善名稱」欄位中輸入團體/團隊名稱。 

 
 

3. After filling up your personal information and selecting T-shirt size, go to the “Group 
Registration” Section. Select how many people in your group that want to participate 

in each category (not including yourself). 
Please double-check the order quantities as this step is crucial. Changes made after payment 

will incur additional costs. 

 
填寫個人資料並選擇 T 恤尺寸後，前往「團體報名」區塊。選擇每個類別的參賽人

數（不包括您本人）。 

此步驟至關重要，請務必仔細核對訂單數量。付款後更改訂單將產生額外費用。

 
 

4. Review your cart & check-out. 
檢查您的購物車並結帳。 

  



 
5. Upon successful payment, a confirmation email will be sent to your inbox. Within 

24-48hrs, you should receive a follow-up email from 
payment@actionasiaevents.com. 

(May take longer if you registered during the weekend & public holidays) 
 

Based on the group leader’s order, they will be given dedicated discount codes. 
Each discount code will be assigned to one distance category, giving 100% off on 

entry fee. Each code will be limited to the number of usages based on your 
Group Registration order. 

Group members must still individually register, giving their personal information and 
filling in the same team’s name as what the leader put in Step 2, and use the 

discount code upon checkout. 

付款成功後，您的收件匣將收到一封確認郵件。您將在 24-48 小時內收到來自 

payment@actionasiaeevents.com 的後續郵件。 
（如果您在週末和公共假期期間註冊，可能需要更長時間） 

 

根據團長的訂單，他們將獲得專屬折扣碼。每個折扣碼對應一個距離類別，可享

100%的報名費折扣。每個折扣碼的使用次數將根據您的「團體報名」訂單而定。 

團員仍需單獨註冊，提供個人資料並填寫與團長在步驟 2 中填寫的團隊名稱相同的

團隊名稱，並在結帳時使用折扣碼。 

 

 

If you encounter any problems, please contact payment@actionasiaevents.com. 
如果您遇到任何問題，請聯絡 payment@actionasiaevents.com. 
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